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Protokoll styrelsemöte 9, 2022-12-12, Teams     
 

1. Mötets öppnande 
 
Ordförande Anders Joelsson hälsade samtliga ledamöter välkomna samt förklarade mötet 
vara öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen kompletterades med en informationspunkt om återstartsstödets andra 
omgång föredragen av Tobias Wallerius. 

3. Föregående mötesprotokoll. 
 
Protokoll styrelsemöte 8, godkändes och lades till handlingarna. 

   
4. Aktivitetslistan (finns i Teamsgruppen, Kansli och styrelse) 

 
Genomgång av aktivitetslistan. Inget akut för handen. 

 
5. Val av ledamot att justera protokollet 

 
Charlotte Andersson valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 

  
6. Lägesrapport av verksamheten från GS (bilaga 6)  

 
Joachim Brischewski GS-rapport. Ansökan till rörelsefonden med fokus på pararodd. GS 
rapporterar också att vi nu har två internationella domare med uppdrag, en med 
reservuppdrag. En inbjudan till att nominera årets ledare samt roddare kommer snart att 
distribueras till klubbarna. 
 

7. Lägesrapport från Sportchefen 

 
Sportchefen P-O Claesson gav en kortfattad lägesrapport över landslagsverksamheten. En 
beskrivning av landslagsorganisationen kommer att publiceras inom en snar framtid (januari). 
SRT24-gruppen är för tillfället på träningsläger i Grekland. 
 

8. Lägesrapport från RIG  

 
Vid mötet fanns inget att rapportera från RIG. 
 

9. Ekonomisk rapport (bilaga 9) 
 
Joachim Brischewski presenterade en ekonomisk rapport. Ekonomin är hyfsad, men i dagsläget är 
inte samtliga underlag från Visma inräknade, men redan nu är det möjligt att se att ekonomin går 
ihop och att ekonomiskt plusresultat kan förväntas. Huvudbudskapet från Joachim rörande 
förbundets ekonomi är att de med budgetansvar tydligare tar ansvar över att den lagda 
budgeten hålls, särskilt i förhållande till inköp och beställningar. 
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10. Informationspunkter 
 
Joachim Brischewski presenterade en rad informationspunkter (se bilagor): 
 
a. Brev från SOKs valberedning (bilaga 10a) 
b. (GS) Evert Gunnarsson, Kungälvs RK, har avlidit 92 år gammal (bilaga 10b)  
c. (GS) Frida utsedd till ordförande i Athletes Commission, World Rowing (bilaga10c). Frida 

gratulerades varmt av styrelsen till denna utnämning.  
d. (GS) RF:s demokratiska kod (bilaga 10d). Informationspunkten resulterade i en diskussion 

om förbundets stadgar. Ordförande poängterade att vi har det mesta som preciseras i 
koden förutom 12 årsbegränsning på styrelseposter. RF:s kod är inget kontroversiellt 
Ordförande föreslår att vi läser och reflekterar och eventuellt tar något till en 
proposition. 

11. Beslutspunkter 
a. (GS) Svenska Inomhusrekord (bilaga 11a) 

 
Joachim presenterade en lista som sträcker sig bak till 2017. Flera poängterade att det 
var för ungt att börja med 2017, att det var en för lätt strategi. En längre diskussion 
utbröt som lyfte flera frågor som poängterade att Maria Brandin och Lassi Karonens 
rekord är äldre men hur gamla rekord kan vi använda och hur ska de verifieras?  En 
synpunkt som diskuterades är att svenska inomhusrekord som inte kan verifieras tas 
bort. Ett verifierat rekord skulle vara taget på en tävling med domare, och att det funnits 
ett regelverk för att sätta ett rekord. En domare som satt en OK-stämpel, har verifierat 
resultaten. Det finns ett gammalt Tomas Fredengren dokument över rekorden, men 
listan innehåller många glapp, kan vi fråga arrangörerna? I framtiden bör ett rekord 
sättas på tävling. Frågan om ett rekord kan godkännas utan dopingtest lyftes. Beställa ett 
test om det blir rekord, till en kostnad. Rekord kan bara sättas vid sanktionerade 
tävlingar föreslogs, då kan utövarna testas. Bör vi tillämpa samma regelverk som World 
Rowing? Den långa diskussionen ledde till att utreda frågan vidare och bordlägga beslut 
om svenska inomhusrekord till ett senare möte. 

 
b. (GS) Inomhusrodd 

 
ÖRDF har nominerat Malin Sundström till att arbeta med att utveckla inomhusrodd, 
Malin är intresserad och har goda kontakter med cross-fit världen. Medlem i Hammarby, 
starkt engagerad och driven samt hon söker utvecklingsprocesser att arbeta med. Även 
denna fråga ledde till diskussion, bl. a. om Fridas roll i arbetet. Hur kan inomhusrodd 
paketeras, och hur kan dra nytta av historiken samt Malins arbete. Även denna fråga 
bordlades till ett arbete inför nästa säsong. 
 

12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 
 
Inga ärenden anmälda. 

 
13. Övriga frågor 

 
Inga ärenden anmälda. 
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14. Tid och plats för nästa möte 
 
30 januari över Teams 
 

15. Utvärdering Roddforum 

 
Roddforum, ordförande uttryckte en stor eloge till alla inblandade, en väldigt lyckad helg. 
Frågan är nu hur vi ska ta processen vidare? Henrik Nilsson beskrev att det finns en stor 
mängd dokumentation som är väldigt omfattande, den kan skickas vidare och bearbetas. 
Utifrån dokumentationen går det att rama in ledord, frågan är vilka ledord som ska ramas in 
och hur de ska resultera i vidare processer. Mötet diskuterade flera av de punkter som 
ordförande sammanfattat och inledde planeringen av uppföljning. Ansvariga har utsetts för 
samtliga punkter som formulerats av roddforum. En första återkoppling gör vi genom en 
förkortad version på hemsidan som beskriver vad vi gjorde tillsammans med bilder. 
 

16. Mötets avslutning. 
 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande, Anders Joelsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mötessekreterare, Karl-Johan Lindholm Justeringsperson, Charlotte Andersson 

 C
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Protokoll styrelsemöte 9, 2022-12-12, Teams     
 


1. Mötets öppnande 
 
Ordförande Anders Joelsson hälsade samtliga ledamöter välkomna samt förklarade mötet 
vara öppnat. 
 


2. Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen kompletterades med en informationspunkt om återstartsstödets andra 
omgång föredragen av Tobias Wallerius. 


3. Föregående mötesprotokoll. 
 
Protokoll styrelsemöte 8, godkändes och lades till handlingarna. 


   
4. Aktivitetslistan (finns i Teamsgruppen, Kansli och styrelse) 


 
Genomgång av aktivitetslistan. Inget akut för handen. 


 
5. Val av ledamot att justera protokollet 


 
Charlotte Andersson valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 


  
6. Lägesrapport av verksamheten från GS (bilaga 6)  


 
Joachim Brischewski GS-rapport. Ansökan till rörelsefonden med fokus på pararodd. GS 
rapporterar också att vi nu har två internationella domare med uppdrag, en med 
reservuppdrag. En inbjudan till att nominera årets ledare samt roddare kommer snart att 
distribueras till klubbarna. 
 


7. Lägesrapport från Sportchefen 


 
Sportchefen P-O Claesson gav en kortfattad lägesrapport över landslagsverksamheten. En 
beskrivning av landslagsorganisationen kommer att publiceras inom en snar framtid (januari). 
SRT24-gruppen är för tillfället på träningsläger i Grekland. 
 


8. Lägesrapport från RIG  


 
Vid mötet fanns inget att rapportera från RIG. 
 


9. Ekonomisk rapport (bilaga 9) 
 
Joachim Brischewski presenterade en ekonomisk rapport. Ekonomin är hyfsad, men i dagsläget är 
inte samtliga underlag från Visma inräknade, men redan nu är det möjligt att se att ekonomin går 
ihop och att ekonomiskt plusresultat kan förväntas. Huvudbudskapet från Joachim rörande 
förbundets ekonomi är att de med budgetansvar tydligare tar ansvar över att den lagda 
budgeten hålls, särskilt i förhållande till inköp och beställningar. 
 
 







  


10. Informationspunkter 
 
Joachim Brischewski presenterade en rad informationspunkter (se bilagor): 
 
a. Brev från SOKs valberedning (bilaga 10a) 
b. (GS) Evert Gunnarsson, Kungälvs RK, har avlidit 92 år gammal (bilaga 10b)  
c. (GS) Frida utsedd till ordförande i Athletes Commission, World Rowing (bilaga10c). Frida 


gratulerades varmt av styrelsen till denna utnämning.  
d. (GS) RF:s demokratiska kod (bilaga 10d). Informationspunkten resulterade i en diskussion 


om förbundets stadgar. Ordförande poängterade att vi har det mesta som preciseras i 
koden förutom 12 årsbegränsning på styrelseposter. RF:s kod är inget kontroversiellt 
Ordförande föreslår att vi läser och reflekterar och eventuellt tar något till en 
proposition. 


11. Beslutspunkter 
a. (GS) Svenska Inomhusrekord (bilaga 11a) 


 
Joachim presenterade en lista som sträcker sig bak till 2017. Flera poängterade att det 
var för ungt att börja med 2017, att det var en för lätt strategi. En längre diskussion 
utbröt som lyfte flera frågor som poängterade att Maria Brandin och Lassi Karonens 
rekord är äldre men hur gamla rekord kan vi använda och hur ska de verifieras?  En 
synpunkt som diskuterades är att svenska inomhusrekord som inte kan verifieras tas 
bort. Ett verifierat rekord skulle vara taget på en tävling med domare, och att det funnits 
ett regelverk för att sätta ett rekord. En domare som satt en OK-stämpel, har verifierat 
resultaten. Det finns ett gammalt Tomas Fredengren dokument över rekorden, men 
listan innehåller många glapp, kan vi fråga arrangörerna? I framtiden bör ett rekord 
sättas på tävling. Frågan om ett rekord kan godkännas utan dopingtest lyftes. Beställa ett 
test om det blir rekord, till en kostnad. Rekord kan bara sättas vid sanktionerade 
tävlingar föreslogs, då kan utövarna testas. Bör vi tillämpa samma regelverk som World 
Rowing? Den långa diskussionen ledde till att utreda frågan vidare och bordlägga beslut 
om svenska inomhusrekord till ett senare möte. 


 
b. (GS) Inomhusrodd 


 
ÖRDF har nominerat Malin Sundström till att arbeta med att utveckla inomhusrodd, 
Malin är intresserad och har goda kontakter med cross-fit världen. Medlem i Hammarby, 
starkt engagerad och driven samt hon söker utvecklingsprocesser att arbeta med. Även 
denna fråga ledde till diskussion, bl. a. om Fridas roll i arbetet. Hur kan inomhusrodd 
paketeras, och hur kan dra nytta av historiken samt Malins arbete. Även denna fråga 
bordlades till ett arbete inför nästa säsong. 
 


12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 
 
Inga ärenden anmälda. 


 
13. Övriga frågor 


 
Inga ärenden anmälda. 


 
 







  


14. Tid och plats för nästa möte 
 
30 januari över Teams 
 


15. Utvärdering Roddforum 


 
Roddforum, ordförande uttryckte en stor eloge till alla inblandade, en väldigt lyckad helg. 
Frågan är nu hur vi ska ta processen vidare? Henrik Nilsson beskrev att det finns en stor 
mängd dokumentation som är väldigt omfattande, den kan skickas vidare och bearbetas. 
Utifrån dokumentationen går det att rama in ledord, frågan är vilka ledord som ska ramas in 
och hur de ska resultera i vidare processer. Mötet diskuterade flera av de punkter som 
ordförande sammanfattat och inledde planeringen av uppföljning. Ansvariga har utsetts för 
samtliga punkter som formulerats av roddforum. En första återkoppling gör vi genom en 
förkortad version på hemsidan som beskriver vad vi gjorde tillsammans med bilder. 
 


16. Mötets avslutning. 
 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande, Anders Joelsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mötessekreterare, Karl-Johan Lindholm Justeringsperson, Charlotte Andersson 
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